
Direktorji o
svojem jutri

Malokrat se ponudi prlložnost pogovora s totlko dlrektorji naen-
kral. kot se je zgodilo prav na njihovem razgovoru s predsednikom
izvrSnega sveta in s predstavniki druzbenopolititnih organizacij
obCine. Zato se je tudi nam ponudila pnmerna prllika, da jih
pobaramo o njihovih pogledih na prihodnje leto

FRANCE KERVINA, predsednik poslovodnega odbora Mercator
- Ijubljanske mlekarns. »Najhuje |e. da Imamo v gospodarstvu
majhen vpliv na gospodar)enie. Prlspevkov, ki jlh moramo plače-
vati tz dohodka |e veliko, prihodnje leto pa jih bo 5e vefi. Mlekarna
se je kot proizvodnja hrane znafila med kladivom in nakovalom
odkupmh m prodajnih cen mleka. Medlem, ko naSe cene nepre-
stano nadzomjejo. pa imajo proizvajalci reprodukcijskth materi-
alov proate roke. zato nevemo. kako bomozvozili prihodnje leto.-

MILAN MESOJEDNIK, direktor tozda Mlekarne: »Letos smo ze
povečaii proizvodnjo za 7 odslotkov, zmanjfiali smo porabo vode in
eleklrične enargije, kar poment, da smo že popolnoma izkorislitt
notranje rezerve Akumulacijo pa nam kljub tamu pobirajo dobavi-
telfi reprodokcijskega materiala. To bl morali v prihodnjem letu
urediti."

KSENJA MEDIN, direktorica Zveznega centra za izobrazevanje
gradbenih mStrukiorjev: »Ker svojo dejanovst tinanciramo saml,
smo 4e na slabiem kot Sole, sa| smo predvsem odvism od lečajni-
kov. Teh pa je iz lela v leto manj ali pa mihovo Stevilo miruje,
Upamo. da bodo v prihodnjem letu gradbene organizacije postale
ka| več 2idar)ev, tesarjev in železokrivcev na Solanje, sa) je tudi
naložba v znanje pomembna za naS razvo).-

JANEZ šKRUBEJ, generalni direktor DO Iskra - Delta: »S lega
srečanja odhajam z dobrifni vlisti, saj smo SQ pogovorill kritifino in
odprto, predvsem pa smo dobiii dobre napotke za ravnanje v
prlhodnjefn ietu. V naSi delovnt orgamzaciji smo se bolj ko1 na
nove nalozbe osredotoCHi na zaposlovanje in Solanje dobrth
kadrov. Tako bo tudi v prihodnjem letu. Letos smo na prlmer na
področju vse Jugoslavije zaposliii preko 250 novih delavcev, v
njihovo Solanje pa smo vložilt 30 milijard starifi dinarje«.-

PETER THIBUSON, podpredsednik KPO Sozd združena podietja
stroiegradnje: -Slrlnjam se s temeljnimi usmeritvami za gospodar-
Jenje v prihodn/em fetu, ki so bite poudarjene na tem srečanju.
Menlm pa, da jih na ravnl občine več kot podpreti ne moremo.
Razen na podroiju varstva okolja smo pravzaprav zavezanih rok.
še na federactji nismo napraviii dovolj, da bi nove lehnologije,
programe in Inlormatiko hitreje uvajali v nažo protzvodnjo.

Pa tudl hitro spreminjanje prolzvodnjih programov in njihovo
prllagaianje trgu ni enoslavno. zato bi potrebovali predvsam boljšo
organiiiranost gospodarstva na ravni republike in tBderacije.-

FLORJAN REGOVEC, generalm direktor Gospodarskega raZBta-
viSča: "Takih sreCanj direktorjev bi moralo biti več. da bi lahko
veftkral izmenjali izkuSnie. V planih Ljubljana 2000 je predvidena
nova lokaclja Gospodarskega razstaviSCa na ljubl(anskem Barju.
Saml pa mislimo. da bi bila primernajSa lokacija za Bežigradom
med Savo In hipodromom, saj so z Barjem ze\o slabe aviobusne in
Žeteznifeke povezave. Do leta 1990 bo na Gospodarskem razsta-
viSCu odprt nov Jezik z urbanisti in polskati najbolj ugodno in
(unkcionalno reSitev za postavitev velikih sejmov, kol so Elektro-
nika, Moda in Alpe Adna, saj postajajo zanje obstojefie razstavne
povrfiine 2e premajhne.- V. P.


